
    

ACTA

Expedient núm.: Òrgan col·legiat:

CPLL 2022/8

Sessió 6/11/2023
Consell del Poble de Llerona

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de convocatòria Ordinària

Data 6 de novembre de 2023

Durada Des de les 20:30 hores fins les 21:44 hores

Lloc Consell del Poble de Llerona

Presidida per Montse Vila Fortuny

Secretària delegada Vanessa Cornadó Bausà

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Nom i Cognoms Hi assisteixen

Montse Vila Fortuny, presidenta Sí

Marina Ginestí Crusells, vicepresidenta Sí

Jordi Ganduxé Pascual, vocal SÍ

Enric Garriga, en substitució de Carles Vila Fortuny, vocal Sí

Josep Pujol, vocal Sí
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Isidre Roquerias Cassà, vocal Sí

Alba Muñoz, en substitució de Marta Camps Viñolas, vocal SÍ

Ruben Aguilera  Agustí, vocal Sí

Pilar Donadeu, vocal Sí

Vanessa  Cornadó Bausà, secretària delegada
Si

Una  vegada  verificada  la  constitució  vàlida  de  l’òrgan  col·legiat  per  part  de  la

Secretària delegada d’acord amb allò que disposa l’article 39 del Reglament Orgànic

Municipal, la Presidenta dona la benvinguda a les persones qui en són membres i a les

persones assistents com a públic  i  obre la  sessió amb els  assumptes inclosos en

l’ordre del dia.

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior

Entregada  l’acta  CPLL/2023/7   la  qual  correspon  a  la  sessió  ordinària  del  dia  2

d’octubre de 2023, a les persones que componen l’òrgan col·legiat, juntament amb la

convocatòria, es sotmet a la consideració d’aquestes, motiu pel qual la Presidenta els

pregunta si hi ha alguna observació a formular pel que fa al seu contingut.

No havent observacions al respecte es procedeix a la seva aprovació per 8 vots a fa-

vor i una abstenció.

2. Informació de la presidència – Informació del tràmit en el qual es troba la

licitació del contracte de manteniment de camins

La  Presidenta  dona la  paraula  a  la  senyora  Èlia  Montagud,  regidora  de  Pagesia,

Espais Verds, Medi Ambient i Transició Energètica de l’Ajuntament de Les Franqueses del

Vallès,  qui posa de manifest que dit contracte es troba caducat en l’actualitat i que per

aquest motiu pel qual estan treballant en la nova licitació. En aquest sentit,  té previst

organitzar una sessió participativa a mitjans del mes de desembre d’enguany amb els
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veïns i veïnes afectats i afectades i resta de persones interessades.

3. Informació de la presidència - Donar compte dels acords de Ple i de JGL,

així cm les resolucions d’interès general o específic de Llerona

La  Presidenta  procedeix  a  donar  compte  dels  diferents  acords  de  Ple,  JGL  i

resolucions que s’han donat d’ençà de la celebració de l'última sessió plenària i que

resultin d'interès general o específic per Llerona:

PLE EXTRAORDINARI 5/10/2023

 Aprovació inicial de la modificació de crèdits 1/2023 del Pressupost en vigor,

per satisfer l'increment del 0,5 per cent de les retribucions del personal i dotar

determinades partides de subministraments que ja estan esgotades amb la fi-

nalitat de pagar als proveïdors en el termini legal

PLE 26/10/2023

 Esmena d’errada material de la fitxa C-39 (Can Riera) del Pla Especial de ca-

tàleg de masies, cases rurals i altres construccions en sòl no urbanitzable de

les Franqueses del Vallès

 Aprovació de l'Addenda de modificació de les condicions relatives al Conveni

per a la millora de les comunicacions mitjançant els serveis regulars de trans-

port públic de viatgers per carretera a Granollers, Canovelles, les Franqueses

del Vallès i la Roca del Vallès, establint la implantació d'un descompte del 50

per cent en els títols i abonaments multiviatge

PLE EXTRAORDINARI 

 Aprovació provisional de la modificació de les Ordenances fiscals reguladores

dels tributs municipals i les Ordenances reguladores dels preus públics locals

per a l'exercici 2024
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 Aprovació provisional de l'acord de modificació de l'Ordenança reguladora de

la prestació patrimonial de caràcter públic no tributari relatiu al servei municipal

de proveïment, subministrament i distribució d'aigua per a l'exercici 2024

JGL 5/10/2023

 Expedient 6749/2022. Llicència o Autorització Urbanística. Proposta de con-

cessió de llicència urbanística per a les obres per a l’arranjament de l’espai ex-

terior per a habilitar 10 places d’estacionament i una accessible per a servei

de l’activitat de l’Agrària Comarcal, amb emplaçament al camí antic de Vic, s/n

(parcel·la 152 del polígon 15 del cadastre de rústica) i amb referència cadas-

tral 000217700DG40G0001DW, de les Franqueses del Vallès

 Expedient 4794/2023. Llicència d'obres majors. Proposta de concessió de lli-

cència urbanística per a la construcció d’un hospital veterinari rural amb em-

plaçament  a  la  parcel·la  116  del  polígon  1,  referència  cadastral

08085A001001160001FX, de les Franqueses del Vallès

 Expedient 7616/2023. Activitats o Cursos (Organització o Inscripció). Proposta

d'autorització per a la celebració de les curses: Cursa internacional de ciclo-

cros, Dark Cross i 2a marxa gravel Vallès Oriental, els propers dies 28 i 29

d'octubre de 2023, en el terme municipal de les Franqueses del Vallès.

JGL 19/10/2023

 Expedient 7451/2023. Activitats o Cursos (Organització o Inscripció). Proposta

d'autorització del pas del Tast de la Mitja, el proper 29 d'octubre de 2023, al

terme municipal de les Franqueses del Vallès

 Expedient  7482/2023.  Comunicació  o  Declaració  Responsable  d'Activitats  i

Espectacles Públics. Proposta d’aprovació de llicència per a espectacle públic

o activitat de caràcter extraordinari per l’activitat 2on SWAP-N-SHOW AVWC

 Expedient  7506/2023.  Contractacions  patrimonials.  Proposta d'aprovació  de

l'expedient relatiu a la concessió demanial referent al bar - restaurant situat en

el Consell de Poble de Llerona
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 Expedient 6102/2019. Convenis (Aprovació, Modificació o Extinció). Proposta

per a l’autorització de despesa en compliment del conveni aprovat per a la

cessió temporal d’ús de les instal·lacions per portar aigua al Parc del Falgar, al

terme municipal de les Franqueses del Vallès

 Expedient 838/2023. Llicència o Autorització Urbanística. Proposta d'inadmis-

sió a tràmit del projecte d’actuació específica d’interès públic en sòl no urbanit-

zable per a usos docents i d’educació en el lleure amb emplaçament a la Torre

del  Pla,  (Parcel·la  365  del  polígon  16),  referència  cadastral

08085A016003650000DO, al terme municipal de les Franqueses del Vallès

JGL 26/10/2023

 Expedient 5136/2022. Contractacions. Donar compte del Decret de l'Alcaldia

número 2023-2348 de data 6 d'octubre de 2023 pel qual s'aprova la primera

pròrroga del lot 2 del contracte de serveis per a la maquetació, impressió i en-

quadernació dels calendaris de sobretaula de l'Ajuntament i de paret pels Con-

sells de Poble de Corró d'Amunt i Llerona

 Expedient 7564/2023. Llicència o Autorització Urbanística. Proposta de con-

cessió d’una llicència d’obres de serveis, expedient 2023/7564, a Edistribucion

Redes Digitales SLU, per obertura i reposició de rasa de 2m x 2m per realitzar

puntes mortes i retirar caixa existent per variant de línia a executar al carrer de

la Via d'Europa, parcel·la 2A del polígon industrial Pla de Llerona d’aquest ter-

me municipal.

DECRET DE L’ALCALDIA 

 Resolucions 2023-2397, 2398 i 2399 de dat 16 d’octubre 2023, d’acceptació

de la justificació de les subvencions rebudes per Associació Toc Toc Teatre

Laurona, Associació Casal de la Gent Gran de Llerona i Festes Laurona.

Finalment,  recorda que el dia 21 d’octubre el regidor Ruben Leiva va presentar la

seva renúncia com a regidor. 
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4. Informació de la presidència – Donar compte de l’estat de seguiment de

les qüestions plantejades en anteriors sessions del Consell de Poble de

Llerona

Pren la paraula la Presidenta, qui prèviament al contingut estricte d’aquest punt de

l’ordre del dia manifesta allò que es transcriu a continuació:

 Pel  que  fa  a  la  pacificació  de  Llerona,  la  Presidenta  reprodueix  el  correu

electrònic rebut al respecte de l’Àrea d’Obres, Serveis i Mobilitat, en el sentit

que informa que existeix un estudi d’alternatives les quals estan en fase de

revisió i aprovació pel nou equip de govern.

 Pel que fa a les felipes situades davant l’església de Llerona que dificulten el

doble sentit de la circulació, la Presidenta reprodueix el correu electrònic rebut

al respecte de l’Àrea d’Obres, Serveis i Mobilitat, en el sentit que informa que

l’aparcament és privat. Arribats a aquest punt, tenint en compte que s’ha de

garantir  el  dret  de  pas,  la  Presidenta  informa  que  tornarà  a  traslladar

l’assumpte a les àrees pertinents.

 Pel que fa a la connexió dels polígons industrials de l’Ametlla i  Llerona, la

Presidenta informa que l’Àrea d’Obres, Serveis i Mobilitats comunica que no

és un tema de la seva competència.

 Pel que fa als arbres morts de can Rajol,  can Santa Digna i la zona de la

Verge, la Presidenta reprodueix el correu electrònic rebut al respecte de l’Àrea

d’Urbanisme, en el sentit que informa que es tracta d’arbres situats en zones

per les obres de l’R3 i que s’ha de fer una valoració del risc de caiguda.

 Pel  que  fa  a  l’abocament  de deixalles  i  residus  al  camí  de  can  Guilla,  la

Presidenta  reprodueix  el  correu  electrònic  rebut  al  respecte  de  l’Àrea  de

Pagesia, en el sentit que informen que s’ha fet una recopilació d’abocaments

detectats en diverses zones del municipi i que el dia 18 d’octubre, si no passa

res, s’ha quedat amb una empresa per anar-los a veure i fer un pressupost.
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 Pel que fa a l’existència de persones ocupant un terreny prop de la rotonda de

la ITW, la Presidenta reprodueix el correu electrònic rebut al respecte de l’Àrea

de  Seguretat  Ciutadana,  en  el  sentit  que  informa  que  la  Policia  Local  té

constància del fet, que ha procedit a identificar les persones i que s’ha posat

en contacte amb la persona propietària del terreny on estan assentades per

informar-li  de  les  actuacions que ha o  pot  dur  a terme.  La propietària  del

terreny informa ser coneixedora dels fets i que farà totes les passes legals per

denunciar-los, pel que la Policia Local resta a l’espera de la resolució judicial

que se’n derivi.

 Pel que fa a la manca d’informació escrita amb motiu de la celebració d’actes

esportius, la Presidenta reprodueix el correu electrònic rebut al respecte de

l’Àrea de Seguretat Ciutadana, en el sentit que informa que el protocol de la

Policia  Local  és  el  d’informar  a  través  de  les  seves  xarxes  socials  i  el

d’instal·lar  amb la antelació deguda tota senyalització relativa a afectació  i

restriccions  al  trànsit  rodat,  no  disposant  de  cartellera  informativa.  A

continuació, la Presidenta reprodueix el correu electrònic rebut al respecte del

Patronat  Municipal  d’Esports,  en  el  sentit  que  informa  traslladaran  aquest

assumpte  a  les  reunions  de  coordinació  prèvies  amb  les  entitats

organitzadores  i  la  Policia  Local  i  que  valoraran  reforçar  amb  cartellera

informativa punts concrets.

 Pel que fa al calendari del desdoblament de la R3, la Presidenta reprodueix el

correu electrònic  rebut  al  respecte de l’Àrea d’Urbanisme,  en el  sentit  que

informa que s’ha sol·licitat  a Adif  dit  calendari  i  que encara no es disposa

d’aquest.

 Pel que fa a les afectacions que sobre els ponts situats sobre les vies tindran

les  obres  de  l’R3,  la  Presidenta  reprodueix  el  correu  electrònic  rebut  al

respecte de l’Àrea d’Urbanisme en el sentit que informa que el situat al carrer

d’Àngel Guimerà es farà en el mateix indret, essent més llarg per l’amplada de

la doble via i el de can Baldich es desplaçarà al sud a petició del veïnat de la

zona. 

 Pel  que  fa  a  si  els  Bombers  disposen  del  pla  de  camins  del  municipi,  la

Presidenta  reprodueix  el  correu  electrònic  rebut  al  respecte  de  l’Àrea  de
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Seguretat Ciutadana, en el sentit que informa que, malgrat que la Policia Local

no ha facilitat mai cap pla de camins al cos de Bombers atès que aquests mai

l’han sol·licitat, sempre han col·laborat de forma estreta amb ells.

 Pel que fa a la recuperació del baixador de Llerona, la Presidenta reprodueix

el correu electrònic rebut al respecte de l’Àrea d’Urbanisme en el sentit que

informa que no ha sabut veure si el veïnat de Llerona ha efectuat aquesta

al·legació formal a Adif, pel que si no està prou justificada la demanda, no es

farà cap petició formal a Adif.

 Pel que fa a l’ús dels lavabos i l’aprofitament dels edificis de l’Aula Natura, la

Presidenta  reprodueix  el  correu  electrònic  rebut  al  respecte  de  l’Àrea

d’Urbanisme, en el sentit que informa que, malgrat van estar oberts amb motiu

del Dia Mundial de l’Aigua i del Clima, es van haver de tancar posteriorment

atès  que  no  hi  ha  ningú  que  se’n  pugui  ocupar.  Les  noves  ordenances

recolliran una taxa d’ús de les instal·lacions que cobrirà les despeses mínimes

del servei. 

 Pel que fa a les qüestions dirigides a l’Àrea d’Obres, Serveis i  Mobilitat,  la

Presidenta informa que no se n’ha tingut resposta.

5. Informació de la presidència – Donar compte del Registre d’Entrada del

Consell del Poble de Llerona durant el mes d’octubre de 2023

Pren la paraula la Presidenta per donar compte del registres d’entrada del Consell del

Poble de Llerona fins al dia de la sessió la qual ens ocupa.

6. Informació de la presidència –  Donar compte de l’agenda del  mes de

novembre de 2023

Pren la paraula la Presidenta per donar compte dels actes que tindran lloc a Llerona o

que són d’interès general durant el mes de novembre de 2023.
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7. Informació de la presidència – Informació del tràmit en el qual es troba la

3a fase de la remodelació de la zona esportiva i parroquial de Llerona

Pren la paraula la Presidenta per informar que, davant de la petició que en el seu dia

va efectuar el Diaca d’escoltar les peticions del veïnat de Llerona abans de prendre

una decisió al  respecte de la  remodelació de la zona,   es va crear una comissió

formada per totes aquelles entitats interessades i tots aquells veïns i veïnes que de

forma individual van voler participar.

De  dita  comissió  en  va  sorgir  una  proposta  que  es  va  presentar  al  Diaca,  a  la

comissió parroquial i a l’Ajuntament. Dita proposta consistia en el desig d’arranjar la

part de fora, on hi havia la pista poliesportiva i la pista de tenis, d’arranjar el casal i

l’ampliació de la zona esportiva amb la construcció de nous vestidors i un camp de

futbol 7. Així les coses, amb el Club Esportiu Llerona es va arranjar la part de fora i el

casal, pel que quedava efectuar l’ampliació de la zona esportiva.

L’ampliació  de  la  zona  esportiva  implicava  la  permuta  d’uns  terrenys  adjacents

propietat del senyor Rovira de Villar, acte que no s’ha pogut realitzar finalment per

problemes documentals derivats de l’herència del citat propietari. Mentrestant, l’Àrea

d’Esports i d’Urbanisme van mantenir una reunió amb el Club Esportiu Llerona i un

arquitecte  extern  perquè  recollís  quines  eren  les  necessitats  del  Club  per  poder

redactar l’oportú projecte, necessitats que s’intentaran recuperar de nou.

8. Informació  de  la  presidència  –  Donar  compte  de  l’estat  d’execució del

pressupost del CPLL per a l’any 2023.

Pren la paraula la Presidenta per recordar que el pressupost del Consell del Poble de

Llerona per l’any 2023 és de 14.400,00 euros, essent la seva distribució anual la qual
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s’indica a continuació:

Conceptes Import

Lloguer 1.575,00 €

Placa cívica 275,00 €

Calendaris 1.800,00 €

Col·laboració Festa Mongeta 1.500,00 €

Col·laboració Festa de Reis 650,00 €

Col·laboració Festa Major 1.000,00 €

Sortida i dinar gent gran 3.000,00 €

Aportacions entitats 2.100,00 €

Despeses diverses 1.400,00 €

Arranjament rentador "Cal nen" 1.100,00 €

TOTAL 14.400,00 €

La  Presidenta  informa  que  els  conceptes  de  placa  cívica  i  calendaris  han  sofert

modificacions. En aquest sentit, l’import finalment destinat a la placa cívica ha estat de

609,84 euros i l’import finalment destinat a calendaris ha estat de 1.338,26 €. D’altra

banda, s’ha hagut de destinat 731,08 euros per fer front al pagament del manteniment

anual de l’aparell desfibril·lador situat a l’entrada de l’edifici.

9. Informació de la presidència – Assumptes sobrevinguts

No n’hi ha.

 

10. Informació de les entitats

Pren la paraula la Presidenta, qui pregunta a les entitats si tenen quelcom per preguntar

o comunicar:

 Pren  la  paraula  el  senyor  Enric  Garriga,  en  substitució  de  Carles  Vila,
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representant de l’entitat Festes Laurona, qui comunica l’organització de la 32a

caminada popular de Llerona el diumenge dia 12 de novembre de 2023, amb

sortida a les 9:00 des de la Carpa de Llerona, amb una distància total de 14 km,

apte per a tothom, motiu pel qual convida a tothom a assistir-hi.

 Pren la paraula el senyor Isidre Roqueries, representant de l’entitat Comunitat de

Regants D’en Bou i Mig i Jubany, qui pregunta pel farcit amb el qual s’estan

arranjant alguns camins no asfaltats atès que aguanta molt més i no aixeca tanta

polseguera. No obstant aquest fet, en relació amb el camí que va al restaurant

“Torre  del  Pla”,  vol  deixar  constància  que s’està fent  malbé amb el  reg que

s’empra  per  no  aixecar  pols.  Acte  seguit,  manifesta  que  ha  detectat  com

últimament alguns vehicles circulen en direcció contrària pel camí de can Toni.

Finalment, recorda que el mes de desembre és un bon moment per poder tallar

l’aigua per facilitar l’arranjament del rentador de cal Nen.

 Pren la paraula el senyor Rubén Aguilera, representant de l’entitat Club Esportiu

Llerona, qui vol  fer avinent  els desperfectes existents a la zona esportiva de

Llerona que poden ser constitutius de perill,  amb el ben entès que ja ho han

comunicat prèviament a l’Àrea d’Esports. Així les coses, les fustes del terra de

les  banquetes  estan  trencades,  no  s’han  instal·lat  encara  els  elements  de

protecció de les cantoneres del camp de futbol, el pany domòtic de la pista de

pàdel està avariat, pel que surt i entra qui vol sense fer ús de l’aplicació, la tanca

de la pista de tennis està malesa i els pals de les porteries de la pista annexa

estan desprotegits.

Finalment, insta la neteja de la zona atès que als carrers estan plens de brutícia i

les papereres sempre plenes.

 Pren la paraula la senyora Pilar Donadeu, representant de l’entitat Casal de la

Gent Gran de Llerona, qui sol·licita es faci una poda de les moreres del casal per

tal  d’evitar  la  caiguda  de  fullaraca,  que  es  procedeixi  al  pintat  de la  façana

exterior, que es faci una neteja interior a fons de racons, vidres, persianes... i es

procedeixi a l’arranjament del fil  d’antena per a què funcioni la televisió. Acte

seguit, informa de l’inici dels cursos d’informàtica i fa avinent que s’ha organitzat

una  excursió  al  museu  del  ferrocarril  de  Vilanova  i  la  Geltrú  el  dia  18  de
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novembre de 2023.

 Pren  la  paraula  la  senyora  Alba  Muñoz,  en  substitució  de  la  senyora  Marta

Camp, representant de l’entitat Associació de veïns i veïnes dels Gorgs i Santa

Digna, qui prega s’agilitzi la instal·lació de les càmeres de videovigilància a la

zona atès que és  època de proliferació  de robatoris.  Així  mateix,  recorda la

necessitat  d’asfaltar  el  carrer  Delta,  com a  part  més antiga  dels  Gorgs,  i  la

retirada de l’arbre sec i mort situat prop de la marquesina de la parada d’autobús

de can Santa Digna.

 Pren la paraula el senyor Josep Pujol, representant de l’entitat Associació Toc

Toc Teatre Laurona, qui vol fer avinent que cal arranjar diversos elements del

casal. Així les coses, posa de manifest que només funcionen dos dels cinc focus

de l’escenari, la barra d’acer inoxidable de la porta de vidre està malmesa i el

pany de la porta de la zona de la neteja no funciona. Acte seguit, pregunta qui

s’encarrega de la neteja de l’edifici atès que troba a faltar, per exemple, paper i

papereres als lavabos.

Precs i preguntes

 Pren la paraula el senyor Albert Puig,  qui vol posar de manifest que Correus no

reparteix per la zona més aïllada de Llerona, motiu pel qual pregunta si es pot

fer força política per trobar una solució. Acte seguit, prega la instal·lació de les

càmeres de videovigilància, recordant que ja hi ha un pressupost presentat al

respecte.

 Pren la paraula la senyora Alba Muñoz, qui aprofita per recordar el problema que

suposa l’existència d’una bústia de retorn de la qual no es disposa de la clau.

 Pren la paraula el senyor Jordi Blanché, qui prega no s’eixamplin els camins,

com ara el de can Aymerich, amb el sobrant de les terres de les obres d’Adif.

Acte seguit, pregunta si està prevista la construcció d’una rotonda a l’alçada de

l’entrada de la urbanització dels Gorgs.
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 Pren la paraula la senyora Rosa Portolà, qui pregunta per què en la cartellera i la

propaganda que anuncia la festa del ganxet d’enguany no hi apareix de forma

significativa el poble de Llerona perquè això suposa una pèrdua de la identitat

del poble.

 Pren  la  paraula  el  senyor  Enric  Garriga,  qui,  disposant  de  fotografies  que

permeten  identificar  una  furgoneta  que  fa  abocaments  de  residus  de  forma

descontrolada,  pregunta a qui s’ha adreçar per poder comunicar aquest fet.

 Pren la paraula la senyora Montse Vila qui, a instàncies d’un veí del poble,  posa

de manifest  que la  zona dels  contenidors de can Pep s’ha convertit  en  una

deixalleria.

 Pren la paraula el  senyor Rubén Aguilera,  qui prega es faci  quelcom amb el

roure de la zona de la Verge per la seva potencial perillositat.

No havent més preguntes ni assumptes a tractar, la senyora PRESIDENTA aixeca la

sessió a les 21:44 hores, de la qual estenc aquesta acta
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